



昂步棧道 2017 家長 / 監護人聲明書 (6 歲以下參加者適用)

未滿 6 歲之參加者必須填寫家長 / 監護人聲明書。已填寫的同意書須於 2016 年 12 月 2 日或之前經郵寄 (地址：九龍深水埗深旺道富昌商場 1 樓 118 號)或電郵 npcw@yha.org.hk 交給香港青年旅舍協會。

致：香港青年旅舍協會

本人 _____ 將陪同 _____ 歲的 _____
(參加者姓名, 香港身份證 / 護照號碼) (關係)

_____ 參加 2017 年 1 月 15 日的昂步棧道 2017，精英 28 公里/
(參加者姓名, 香港身份證 / 護照號碼)
挑戰 20 公里/生態 9 公里* 的 個人組/二人組/四人組/企業慈善組*。

本人清楚明白主辦單位所購買的參加者意外醫療保險及平安保險不包括 6 歲以下的參加者。本人將自行承擔一切責任及風險。

*請將不適用者刪去

家長 / 監護人簽署：_____

家長 / 監護人姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：_____

主辦機構 Organiser



協辦機構 Co-organisers



九龍深水埗深旺道富昌商場1樓118號舖 Shop 118, 1/F, Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon Tel: 2788 1638 Fax: 2788 3105
Hong Kong Youth Hostels Association is a registered non-profit making organisation (IRD Ref: 91/1005) Official Website: npcw.yha.org.hk

© 1996, 2016 SANRIO CO., LTD. Approval No.: P161000189YA



Ngong Ping Charity Walk 2017 Parent/Guardian Declaration for participants aged under 6

This declaration is to be completed and signed by the parent/guardian of any participants aged under 6 years old*. The completed and signed declaration shall be submitted by post to Hong Kong Youth Hostels Association at Shop 118, 1/F Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon, or by email to npcw@yha.org.hk on or before 2 December 2016.

To: **Hong Kong Youth Hostels Association**

I _____ will take my _____ year-old _____,
(name, HKID Card/ passport) (age) (relationship)
_____ with me to join Elite 28km/Challenge 20km/Green Walk
(name of child, HKID Card/ passport)

9km* as a/an* individual/2-member/4-member/corporate charity team* in Ngong Ping Charity Walk on 15 Jan, 2017.

By signing this declaration, I understand that the public liability insurance of Ngong Ping Charity Walk 2017 does not cover children aged under six. I hereby assure that I will take full care of the child I take with me. I will be fully liable for any possible injuries or accidents of my child during the charity walk.

***Delete as inappropriate**

Parent/Guardian's signature : _____

Parent/Guardian's name : _____

Contact number : _____

Date : _____

主辦機構 Organiser



協辦機構 Co-organisers



九龍深水埗深旺道富昌商場1樓118號舖 Shop 118, 1/F, Fu Cheong Shopping Centre, Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon Tel: 2788 1638 Fax: 2788 3105
Hong Kong Youth Hostels Association is a registered non-profit making organisation (IRD Ref: 91/1005) Official Website: npcw.yha.org.hk

© 1996, 2016 SANRIO CO., LTD.

Approval No.: P161000189YA